
Protokoll  från föreberedande styrelsemöte saknas



Protokoll från årsmötet saknas



Protokoll fört vid konstituerande och ordinarie styrelsemöte med
Höörs Gammaldansförening 2004-02-18 hos Ewa Högberg

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Ewa Högberg Bo Persson
Lennart Andersson Hans Lindstedt
Carina Johansson Linda Slåttli
Thorsten Liljekvist Kerstin Jönsson

3 Dagordning: denna godkändes

4 Styrelsens sammansättning år 2004: ordförande Ewa Högberg,  kassör
Thorsten Liljekvist, sekreterare Kerstin Jönsson, styrelseledamot
Lennart  Andersson, styrelseledamot Bo Persson, styrelseledamot Hans
Lindstedt, styrelseledamot Sven Jönsson, ersättare: Carina Johansson och
Linda Slåttli

5 Val av vice ordförande för år 2004: Hans Lindstedt

6 Val av vice sekreterare för år 2004: Bo Persson

7 Val av vice kassör för år 2004: Sven Jönsson

8 Val av representant till ungdomssektionen för år 2004: Ewa Högberg

9 Föreningens officiella adress: Stenskogsvägen 6, 243 30 Höör

10 Teckning av firman: firmatecknare är kassör Thorsten Liljekvist, 340302-4130,
eller ordförande Ewa Högberg, 580413-3584 samt vice kassör Sven Jönsson,
451106-4190.

11 Föregående mötes protokoll: Kerstin Jönsson läste upp protokollen från den
21 januari samt från årsmötet den 25 januari. Dessa godkändes.

12 Kassarapport: Thorsten Liljekvist redogjorde för dansen på Jägersbo
den 13 februari. Godkändes.

13 Rapporter och skrivelser: Ewa Högberg hade fått nya prislistor på orkestrar
från Musikbokarna. Skoog hade ring Ewa och undrat vem han skulle skicka
kontrakten till. Vi enades om att kontrakten ska skickas till Ewa.



14 Övriga frågor:  Ewa talade om att Skåneringen har årsmöte i Lomma den
13 mars.  Hon och Hans åker dit. Våra ungdomar är också inbjudna till dans på
kvällen.

Ewa berättade att det varit ett möte med de övriga föreningarna i Skåne.
Då föreslogs bl a att Skåneringen ska slås ihop med distrikten Nordväst
och Nordost. De sex distrikten kallar sig ”En sexa Skåne”.

Ewa berättade att vår förening blivit ombedd att ordna kurser i modern dans
för ungdomar. Kursen kommer att hållas på Medborgarhuset. Vi kom överens
om följande datum: 14 april, 21 april, 5  maj och 12 maj.
Vi bestämde även att lägga in en träningsdans för oss i styrelsen onsdagen
den 3  mars.

Vi diskuterade informationen som finns på vår hemsida. Ewa tyckte att vi skulle
tala om för kommunen  att vår förening finns och att vi önskar att de informerar
om detta på deras hemsida.

Diskussion angående att skaffa fler tröjor för att ha bl a till uppvisningsdanser.
Vi får inventera befintliga tröjor och bestämma hur många som behöver beställas.

Hans påminde att några i styrelsen ska träffas vid garderoben cirka 19.45 för
att eventuellt ordna med fler bord åt gästerna.

Ewa nämnde åter att man i Frostaföreningen vill höja entréavgiften till Jägersbo
för ungdomar. Vi vill dock behålla nuvarande avgift.

15 Nästa möte:  blir den 17 mars hos Linda Slåttli kl 19.30

16 Mötets avslutande: Ewa Högberg avslutade mötet.

Vid protokollet:

………………………………….. ……………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening hos Linda
Slåttli den 17 mars -04

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och förklarade mötet öppnat

2 Närvarande: Ewa Högberg Hans Lindstedt
Lennart Andersson Bo Persson
Linda Slåttli Thorsten Liljekvist
Sven Jönsson Mette Stolt
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: Godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Protokollet lästes upp av Kerstin. Rättelse
under punkt 14. Godkändes i övrigt.

5 Kassarapport: Thorsten hade sammanställt redogörelse för danskvällen
på Jägersbo den 12 mars. Denna godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Ewa hade fått en inbjudan från Höörs kommun
angående kulturkvartersdagar 5-6 juni. Diskussion om vår förening skulle
ställa upp med uppvisningsdans och eventuellt i samband med national-
dagen.

Ewa berättade kort från mötet med de skånska distriken, En Sexa Skåne,
där man bl a hade diskuterat entréavgifterna och antal danskurser som de
har i övriga föreningarna.

Ewa tog upp angående Skåneringens årsmöte i Lomma den 13 mars.
7 styrelsemedlemmar hade avgått. Till ny ordförande valdes Bertil Lindberg.

Ewa informerade om att det kommer att bli instruktörsutbildning i höst
den 29 augusti i Janstorp.

Sven nämnde att ungdomsdansträffen som var tänkt att hållas i Höör
den 19 mars har fått ställas in. Anledningen var för få anmälningar.
Det kan eventuellt bli tal om nytt datum senare.

Sven hade skrivit brev och tackat på ungdomarnas vägnar för en trevlig,
lyckad danskväll i Lomma.

7 Övriga frågor: Ewa tog upp angående kursavslutningen på långfredagen.
Vi diskuterade förslag till mat och Carina ska kolla vad Bykrogen har att
erbjuda. Tiden sattes från kl 18.30 till 22.00. Priset: 50 kr. Det blir lotteri och vi

kom överens om att styrelsen tar med en sak som vinst. Utomstående
får betala 75 kr plus medlemskort. P-O kommer att spela. Förslag att
ungdomarna ska ha uppvisning. Styrelsen träffas cirka 17.30.



Forts: Hans undrade över kontraktet med Tick-Tacks orkester. De måste vara
3 personer. Thorsten tittade snabbt efter och det visade sig att det
står i kontraktet att de är 3.

8 Nästa möte: blir hos Bo Persson den 28 april

9 Avslutning: Ewa tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………. ………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening
28 april år 2004 hos Bo Persson

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna

2 Närvarande: Bo Persson Thorsten Liljekvist
Linda Slåttli Lennart Andersson
Sven Jönsson Ewa Högberg
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: denna godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet vilket godkändes

5 Kassarapport: Thorsten redogjorde för danserna på Jägersbo den 12 mars
samt den 16 april. Thorsten hade också gjort en sammanställning av kurs-
verksamheten för våren 2004. Allt godkändes.

Thorsten framförde att det i protokollet från det konstituerande styrelse-
mötet i februari behövde göras ett förtydligande under punkt 10. Denna
punkt berör teckning av firman. Thorsten ska sedan lämna kopia av
protokollet till Färs & Frosta sparbank.

Ewa tog åter upp till diskussion angående entréavgifterna till Jägersbo för 
ungdomarna. Frostaföreningen ställer sig negativ till att de får gå in för
50 kr. De anser att avgiften bör höjas.

6 Rapporter och skrivelser: Ewa hade fått inbjudan till årskongressen den
16 maj i år. Denna kommer att hållas i Tallparken i Vinslöv med början
kl 12.00. Därefter blir det familjedans till Nordhs orkester. Eventuellt ska
Ewa och Hans ta dit. Sven och Linda ska ta ungdomarna med sig. Dansen
beräknas börja kl 16.00.

Ewa talade om att det kommit inbjudan till Friska Viljors 45-årsjubileum
i Teckomatorp den 19 juni.

Sven berättade att Dans-i-skola projektet nu har avslutats. Man har fått
mycket positiv respons från Sätoftaskolans elever och många har efterfrågat
en fortsättning. Vi diskuterade vad föreningen kan erbjuda dem. Det skulle
vara en fördel om vi kunde fånga upp dem redan nu. Sven ska tala med
Sara Blomstrand, idrottslärare på Sätoftaskolan.

Sven talade om att ungdomarna ska åka på läger 21-23 maj. Det blir
16 ungdomar samt 4 vuxna.

Forts:



Ewa berättade om den specialkurs för omsorgstagare som föreningen på-
börjat. Det är väldigt annorlunda men synnerligen positivt.

7 Övriga frågor: Sven undrade över frikortens vara eller inte vara. Vi bestämde
att de ska vara kvar.

Sven tog upp angående våra tröjor. Lagret behöver fyllas på  och vi beslöt att
Sven får beställa fler av T-shirt-modellen i olika storlekar.

Diskussion om den kommande uppvisningedansen på marknaden. Sven ska
ta fram listan över deltagare från föregående år och Thorsten ska komplettera.

Thorsten framförde att det är dags att beställa fler marmorplaketter till
schottisloppet och åtog sig att ombesörja detta.

Sven tog upp angående maratondansen i Sätila och föreslog att vi skulle
ge vår grupp ett namn. Vi ska tänka på detta till nästa möte.

8 Nästa möte: detta blir hos Kerstin den 26 maj.

9 Avslutning: mötet avslutades av Ewa Högberg som tackade de närvarande.

Vid protokollet:

……………………………………. ………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening
26 maj 2004 hos Kerstin Jönsson

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade oss välkomna.

2 Närvarande: Bo Persson Thorsten Liljekvist
Hans Lindstedt Ewa Högberg
Linda Slåttli Lennart Andersson
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen godkändes

4 Föregående mötes protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes.

5 Kassarapport: Thorsten redogjorde för dansen den 14 maj på Jägersbo.
Godkändes. Thorsten gav även en kort sammanställning över de 6
danser vi hittills haft i år.

6 Rapporter och skrivelser: Ewa hade med sig protokoll från årsmötet och
berättade kortfattat från detta.

Ewa talade om att det är bestämt att hon och Hans tillsammans med sina
respektive ska närvara vid festen i Teckomatorp den 19 juni.

Thorsten hade fått svar från P-O som meddelat att han kommer och spelar
på vår marknad. Thorsten hade också beställt 50 st marmorplaketter samt skyltar
till dessa.

7 Övriga frågor: Ewa talade om att Sven meddelat att det kommit brev från
Fritidsnämnden i kommunen. Här framgick att vår förening kan få tid för
uppvisningsdans på Berggrenska Gården den 6 juni, dvs nationaldagen.
Efter diskussion bestämdes att vi tar en timmes dans och Ewa ska ringa och
framföra detta till Freddy Friberg. Tiden blir kl 13.30 – 14.30. Vi gick igenom
preliminärt vilka danser vi ska ha.

Diskussion angående marknaden: Ewa hade fått listor av Sven med namn på
de som tidigare varit med på uppvisningsdansen. Vi gick igenom vilka som
skulle kontaktas och Ewa ska ringa runt för att fråga om de är intresserade
av att medverka.

Hans tog upp angående kongressen den 16 maj i Tallparken, där bl a han och 
Ewa hade närvarat. Vi fick en redogörelse om vad som diskuterats.

Ewa kom åter in på avgifterna till Jägersbo för våra ungdomar. Frosta-
föreningen har aviserat att de tycker vi bör höja avgiften och med anledning



av detta bestämdes att vi måste ordna ett möte med Lene och diskutera frågan
ordentligt.

Ewa nämnde att kursen för omsorgstagarna nu är slut. Kanske kan det
bli en upprepning så småningom.

8 Nästa möte: kommer att hållas den 23 juni på Medborgarhuset direkt efter
att vi haft träningsdans.

9 Avslutning: Ewa tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet:

…………………………………………. ……………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening på
Medborgarhuset i Höör 2004-06-23

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Bo Persson Lennart Andersson
Ewa Högberg Thorsten Liljekvist
Carina Johansson Linda Slåttli
Sven Jönsson Hans Lindstedt
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet som godkändes

5 Kassarapport: Thorsten redogjorde för dansen på Jägersbo den 18 juni.
Denna godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Sven hade fått information från kulturnämnden
med inbjudan till upptaktsmöte den 20 september. Sven hade också fått en
orderbekräftelse på de tröjor som hade beställts.

Ewa talade om att Skarhult skickat kallelse till En Sexa Skåne angående
möte den 6 september. Mötet kommer att hållas på Karidals dagcentral i
Eslöv.

Ewa hade fått det nya Föreningsregistret från Höörs kommun

Hans och Ewa rapporterade från festen i Teckomatorp den 19 juni

Sven rapporterade från  maratondansen i Sätilla

Föreningen kommer att ansöka om att få en flagga att användas t ex vid 
uppvisningsdanser och liknande arrangemang.

Sven berättade att kulturnämnden i Höörs kommun brukar dela ut stipendier och om vår
förening känner till någon lämplig kandidat tar de gärna emot förslag.

7 Övriga frågor: Ewa tog upp angående schottisloppet. Ingrid Mårtensson hade
sagt att det är det 15:e året som vi anordnar detta. Vi var inte helt säkra på att
det är just 15 år, men Thorsten ska kolla.

Ewa nämnde att Mattias på Jägersbo ännu inte hört av sig angående dans-
kvällar 2005.

Forts: Ewa föreslog att mötet med Frostaföreningen angående avgifterna för våra
ungdomar får bli till hösten.



Vi kom helt kort in på den förestående marknaden där rutinerna kommer att
bli liksom tidigare år. Schottisloppet startar kl 14.00. Närmare diskussion om

marknaden tas upp vid nästa möte.

Hans nämnde att arvode har inkommit för kursen för omsorgstagare

8 Nästa möte: det blir halvårsmöte på Medborgarhuset onsdagen den 11 augusti
efter att vi haft träningsdans.

9 Avslutning: Ewa Högberg avslutade mötet

Vid protokollet:

……………………………………. ………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid halvårsstyrelsemöte med Höörs Gammaldans-förening 04-08-
11 på Medborgarhuset

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat

2 Närvarande: Thorsten Liljekvist Ewa Högberg
Sven Jönsson Bo Persson
Carina Johansson Hans Lindstedt
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet från föregående
möte. Justering under punkt 6, därefter godkändes protokollet.

5 Kassarapport: Thorsten gick igenom sammandrag av räkenskaperna för första
halvåret -04. Dessa godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Ewa tog upp angående det utkast till en enkät
som vår förening och Frostaföreningen ställt samman. Vi gjorde en del ändringar

i formuleringen. Enkäten är tänkt att läggas ut på Jägersbo kommande danser och gästerna
kommer då att ombedas att ge sina synpunkter.

Vi enades om att stå fast vid att inte gå med på större höjning än till 85 kr av entréavgiften
för ungdomarna. Diskussion om följden av en eventuell brytning

med Frostaföreningen. Förslag om att vår förening i så fall ska göra försök att köra ensam.

Nytt möte med Frostaföreningen kommer att hållas i oktober.

Sven tog upp en tanke om att vi skulle kunna köra som vanligt tillsammans med
Frostaföreningen även om vi skulle tvingas att acceptera deras höjning till 120 kr. Om
ungdomarna uteblir skulle vi kunna ordna danser för dem t ex på Medborgarhuset med billigare
musik.

7 Övriga frågor: Vi diskuterade arrangemangen runt marknaden och uppvis-
ningsdansen. Schema gjordes upp för passen i tombolan under lördag och
söndag. Sven kan ordna med dunkar för saft och vatten. P-O spelar som
vanligt.

Sven berättade om ett erbjudande från Åhusglass: det hela går ut på att låta
ungdomarna, dvs de som vill och har möjlighet, ta upp beställningar på glasspåsar och

sedan leverera dessa till kunderna. De pengar som kommer
in ska då tillfalla ungdomsverksamheten. Styrelsen tyckte detta lät bra och
Sven ska ta reda på närmare detaljer.



Forts: Thorsten talade om att han lagt upp en förteckning i datorn över alla medlemmar i vår
förening.

8 Nästa möte: detta blir den 15 september hos Lennart Andersson

9 Avslutning: Mötet avslutades av Ewa Högberg.

Vid protokollet:

……………………………………. ………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening
04-09-15 hos Lennart  Andersson

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade oss
välkomna.

2 Närvarande: Ewa Högberg Lennart Andersson
Sven Jönsson Bo Persson
Thorsten Liljekvist Hans Lindstedt
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och 
godkändes

5 Kassarapport: Thorsten redogjorde för resultatet från danskvällen på
Jägersbo den 10 september. Godkändes

6 Rapporter och skrivelser: Ewa nämnde att det kommit inbjudan till
Skåneringens höstträff. Denna ska äga rum 26 september i Staffanstorp.
Bestämdes att Ewa och Hans ska närvara.

Ewa hade fått tider av Mattias för danskvällarna på Jägersbo år 2005.
Vi diskuterade den fortsatta planeringen vad gäller både danserna och
att boka orkestrar. Bestämdes att avvakta mötet med Frostaföreningen i
oktober och därefter göra bokningar åtminstone för första halvåret -05.

Diskussion om att framföra till Frostaföreningen att vår styrelse är beredd att
betala full entréavgift för att bidra till minskade förluster.

Det hade kommit inbjudan till möte från Fritids- och kulturnämnden i
kommunhuset den 4 oktober.

Ewa talade om att kommunens Barn-och Ungdomshabilitering-savdelning
inbjuder till utbildningskväll den 28 september angående bemötande av barn
som är annorlunda.

Ytterligare en inbjudan hade kommit från Vinslövs GDV som fyller 60 år
och firar detta med dans i  Tallparken den 9 oktober. Freddys orkester ska
spela.

I Teckomatorp arrangerar man kultiskväll den 29 oktober till Tick-Tacks
orkester.



Ewa berättade från mötet med En Sexa Skåne. Där hade man bl a diskuterat
att skippa distriktsindelningarna. Frågan om frikortens vara eller inte hade
också tagits upp.

Sven talade om att det blir ungdomsdans på Medborgarhuset i Höör
den 8 oktober.

Thorsten  informerade om att Höörs Fritids- och Kulturnämnd kallat till
träff med de olika föreningarna  den 20 september.

Hans upplyste om att Granbacken tänkt börja med fredagsdanser.

7 Övriga frågor: Sven tog upp en idé om att vår förening skulle kunna
ordna en familjekurs.

Ewa föreslog att man kunde ha kursdans. Detta skulle innebära
att vi anordnar en danskväll där man först har kurs och därefter är
det fri dans. Orkester ska finnas.

Sven hade förslag om att lära ut en ny dans när vi är på Jägersbo,
t ex i pausen. Eventuellt skulle man kunna vara i den mindre salen.

8 Nästa möte: blir 20 oktober hos Thorsten Liljekvist

Vid protokollet:

……………………………………… …………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2004-10-20 hos Thorsten Liljekvist

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade oss
välkomna.

2 Närvarande: Ewa Högberg Lennart Andersson
Sven Jönsson Bo Persson
Thorsten Liljekvist Hans Lindstedt
Kerstin Jönsson Linda Slåttli

3 Dagordningen:  denna godkändes

4 Föregående protokoll: Kerstin läste upp protokollet som godkändes

5 Kassarapport: Thorsten redogjorde för resultatet från danskvällen på
Jägersbo den 15 oktober. Godkändes

6 Rapporter och skrivelser: Sven berättade om ungdomsdansen som varit
på Medborgarhuset den 8 oktober. Arrangemanget gav ett litet överskott,
vilket Sven överfört till ungdomssektionen.

Sven talade om att det fr o m år 2005 är ett krav från kommunen att
föreningarna ska ha en drogpolicy. Detta för att kommunen ska betala
något bidrag. Diskussion om hur vi ska gå tillväga på t ex avslutnings-
fester och liknande.

Hans gav en sammanfattning av vad man pratat om på Skåneringens möte i
Staffanstorp den 26 september. Det var bl a mycket diskussion om att slopa
distriktsindelningen. Likaså hade man föreslagit att frikorten skulle
avvecklas. Skåneringens kort ska endast gälla innevarande år.

När det gäller medlemskorten kommer Skåneringen fr o m årsskiftet att
ersätta varje kort med 22 kr, vilket går tillbaka till föreningarna.

Vår styrelse var överens om att de frikort vi har med Rutan och Skarhult bör
slopas. Detta ska diskuteras med Frostaföreningen.

7 Övriga frågor:  Ewa talade om att det blir möte med Frostaföreningen
den 25 oktober. Frosta kommer med 3 representanter. Mötet ska ske
hos Ewa och det kommer att handla om priserna på Jägersbo. Vi
diskuterade våra synpunkter och vårt ställningstagande till de förslag
som Frostaföreningen tidigare lagt fram. Vår styrelse håller fast vid beslutet
att 0-15 år ingen entréavgift  och 16-20 år får betala 85 kr. Om
Frostaföreningen säger nej till detta får man ta ställning till om samarbetet
ska fortsätta eller inte.

Forts: Sven tog upp om kursavslutningen den 21 november. Denna blir som
tidigare tillsammans med ungdomssektionen. Bestämdes att vi ska ha



landgångar. Styrelsen tar med en liten sak som vinst till lotteriet.
Ungdomarna kommer att ha uppvisning. Lennart ordnar en blomma till
Ingrid.

Sven undrade om vi skulle kunna ordna någon juldans i år. Thorsten ska
kolla hur det är med tider på Medborgarhuset.

8 Nästa möte: den 17 november hos Sven Jönsson

Vid protokollet

……………………………………. ………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2004-11-17 hos Sven Jönsson

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade samtliga
välkomna.

2 Närvarande: Ewa Högberg Lennart Andersson
Sven Jönsson Bo Persson
Thorsten Liljekvist Hans Lindstedt
Kerstin Jönsson Carina Johansson

3 Dagordningen:  denna godkändes

4 Föregående protokoll: Kerstin läste upp protokollet vilket godkändes

5 Kassarapport: Thorsten redovisade resultatet från danskvällen på
Jägersbo den 12 november. Godkändes

6 Rapporter och skrivelser: Ewa hade fått protokoll från det extra års-
mötet som hölls den 26 september. På mötet beslutades bl a år 2005 blir friår
gällande avgiften till Skåneringen.

Det hade kommit en inbjudan från Höörs kommun till en träff den 24
november. Det finns ju en mängd olika fonder och stiftelser som föreningar
kan söka bidrag från och man kommer här att informera om hur man kan gå
tillväga. Träffen sker på Kulturhuset Anders.

Ewa berättade att det kommit ett brev till våra styrelser. Brevet är från den
person som tidigare framfört kritik mot hur vi sköter våra dans-kvällar på
Jägersbo. I detta brev säger nu personen att allt blivit betydligt bättre och
därför kommer att medverka aktivt till att de gamla dansarna kommer
tillbaka.

Sven talade om att vår förening fått erbjudande om att låta våra ungdomar
ha en uppvisning på Frosta Center lördagen den 27 november mellan kl
11.30-13.00.

Vår förening kommer att anordna Dans-i Skola även till våren -05.

7 Övriga frågor: Sven informerade om att det blir ungdomsdans i Arkelstorp
den  20 november.

De nya programmen för Jägersbo är nu klara och har lämnats in för
tryckning. Sven påpekar att Åhus-Glass, som är sponsor i maj är -05, liksom
tidigare vill att sponsringen ska tillfalla ungdomssektionen.

Forts: Ewa tog upp om mötet med Frostaföreningen som var den 25 oktober.
Mötet bestämde följande vad gäller entréavgifterna till Jägersbo:



- personer mellan 7 och 17 år betalar 50 kr
- fr o m 18 år betalar man 120 kr
- styrelsemedlemmar betalar 50 kr

Samtliga beslut ska gälla fr o m januari 2005

Ewa nämnde att besked kommit från Skoog angående våra bokade orkestrar
för år -05. Om vi skulle få problem med att  få ihop det, finns möjligheten att
avboka en orkester med 1 månads varsel.

Ewa ska ta upp  med Skarhult om förslaget att slopa frikorten mellan våra
föreningar.

Avslutningen 21 november: det mesta är klart, Ewa har beställt 100 st
landgångar. Det blir lotteri som vanligt. Ewa gör upp ett dansprogram.
Styrelsen möter upp ca kl 17.15.

Hans undrade om det går att ordna någon juldans i år. Thorsten talade om
att det tyvärr inte fanns någon tid på Medborgarhuset.

Drogpolicy: Sven hade fått en del förhandsinformation. Från kommunens
sida har man inte diskuterat färdigt ännu och vi beslutade att avvakta
kommunens riktlinjer.

Vi bestämde att försöka boka in en kväll för träningsdans och Thorsten ska
kolla om det går den 19 januari -05 på Medborgarhuset.

8 Nästa möte: den 8 december hos Hans Lindstedt

Vid protokollet

……………………………………. ………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2004-12-08 hos Hans Lindstedt

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade samtliga
välkomna.

2 Närvarande: Ewa Högberg Lennart Andersson
Thorsten Liljekvist Sven Jönsson
Hans Lindstedt Kerstin Jönsson
Linda Slåttli

3 Dagordningen:  denna godkändes

4 Föregående protokoll: Kerstin läste upp protokollet vilket godkändes

5 Kassarapport: Thorsten redogjorde för  resultatet från danskvällen
den 3 december på Jägersbo. Thorsten hade också ställt samman en
preliminär  rapport från kursavslutningen. Godkändes

6 Rapporter och skrivelser: Thorsten tog upp om ett brev som kommit från
Skåneringens kassör Stig Jönsson. I brevet beskriver Stig Jönsson hur
föreningarna kan gå tillväga när det gäller att få tillbaka pengar för frikorten
och han har bifogat en särskild blankett att användas för detta.

Thorsten hade gjort upp ett utkast till nytt avtal med Mattias på Jägersbo
inför år 2005 och vi gick igenom de olika punkterna.

Sven berättade om ungdomarnas uppvisning på Frosta Center den
27 november. Det hade gått väldigt bra och var mycket uppskattat.
Sven hade skickat julkort till kursungdomarna med tack för det gångna året.

Övriga frågor: nya dansprogrammen: Jokers orkester har meddelat att de
tyvärr inte kan spela på Jägersbo på tidigare överenskomna datum. Det är
två tillfällen under 2005. Detta innebär att vi snabbt måste boka en annan
orkester och Mattis orkester var ledig det ena tillfället. Ytterligare en orkester
behövs. Med anledning av detta undrade Ewa om vi bör trycka upp nya
program. Vi beslöt att göra så.

Thorsten undrade vad vi skulle ta för avgift för vårterminens dansurs.
Det blir sammanlagt 9 kurskvällar samt avslutning långfredagen.
Vi bestämde att vuxna får betala 250 kr inklusive medlemskort. Ungdomar
under 20 år får betala 125 kr.

Forts: Sven tog upp frågan om vi ska ordna någon kurs i foxtrot. Styrelsen ansåg att
vi bör försöka få igång en sådan kurs helst till vårterminen.
Enligt Sven kommer en ny lokal att vara färdigställd på Medborgar-huset



någon gång strax efter årsskiftet och då finns möjlighet att boka även denna.
Vidare diskussion vid nästa möte.

Ewa talade om att hon tänker gå in och hjälpa till med ungdomskurserna fr o
m vårterminen -05.

8 Nästa möte: den 12 januari hos Carina Johansson

9 Avslutning: Ewa avslutade mötet och tackade alla.

Vid protokollet

……………………………………. ………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande




